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Emlékeztet ő 

 
Az Egyesületi Elnökség 2014. március 4-én 14:00 órakor a MEE központi irodájában 

megtartott üléséről. 
 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Dr. Hartmann Bálint, Kovács András, 
Bánhegyesi Attila, Dr. Kádár Péter, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Nagy János, 
Dési Albert, Pálfi Zoltán helyett Dr. Madarász György, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Dr. Tóth 
Judit, Orlay Imre, Veisz Imre, Rejtő János, Tóth József, Rubint Dezső Elnökségi tagok, 
továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívottak. 
Kimentette magát: Vinkovits András, Divényi Dániel, Balázs Péter. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Az előző ülésen elhangzott, hogy a 
jövőben minden év elején központi adategyeztető levelet küldünk az e-mail címmel 
rendelkező tagtársaknak az Őket regisztráló szervezet tagnyilvántartójának e-mail címéről, 
amelyre azonnal válaszolva tudják adataikat frissíteni. Az idén kiküldött levelek alapján az e-
mail címmel rendelkező tagok (4066 fő) 20%-ka módosította adatlapját. Ez az elmúlt évek 
adatfrissítési statisztikáihoz mérten ez kimagasló eredmény. 

Második napirendi pontként Dr. Madarász György terjesztette elő a VGKB Szakosztály 
SZMSZ-ét Elnökségi jóváhagyásra. Az előző Elnökségi ülést követően egy írásos észrevétel 
érkezett, amely a szakosztály angol és német nyelvű megnevezésére vonatkozott. Ezek 
átvezetésre kerültek. Általános érvényű megállapítás, hogy azon kérdésekre, amelyeket a 
szakosztályi SZMSZ nem rendez, a MEE felsőbb szintű szabályzatai vonatkoznak. Ezzel a 
módosítással az Egyesületi Elnökség 04/2014 számú határozatával egyhangúan elfogadta 
a VGKB Szakosztály SZMSZ-ét. 

Harmadik napirendi pontként Haddad Richárd ismertette a május 17-i 90. KKGY-re 
előkészítendő előterjesztések ütemtervét: 

Ssz Dokumentum Felelős Határidő 

1. Az Egyesületi Elnökség beszámolója Haddad Richárd 2014. 04. 08. 
2. Alapszabály módosítás előterjesztése Kovács András 2014. 04. 08. 
3. Az Ellenőrző Bizottság és a Gazdasági 

Bizottság által együttesen véleményezett 2013. 
évi mérlegbeszámoló és közhasznúsági 
melléklet 

Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna 
Vinkovits András 

2014. 04. 08. 

4. Az Ellenőrző Bizottság beszámolója Ángyánné Kiss 
Zsuzsanna 

2014. 04. 08. 

5. Az Etikai Bizottság beszámolója Balázs Péter 2014. 04. 08. 
6. Díjbizottságok jelentése, díjak véglegesítése Kovács András 2014. 04. 08. 

A fentieken kívül az Elnökség beszámolójához szükséges a társaságok, szakosztályok, 
választott bizottságok, szakmai bizottságok éves beszámolója 2014. 03. 31-ig. A közgyűlés 
sikeres lebonyolítása érdekében a MEE titkársága forgatókönyvet készít 2014. május 10-ig. 
Az Egyesületi Elnökség 05/2014 számú határozatával az ütemtervet egyhangúan elfogadta. 

Negyedik napirendi pontként Kovács András ismertette az új „Civil törvény” valamint az új 
PTK alapján szükségszerűvé vált Alapszabály módosítás helyzetét. Elsődleges cél a civil 
szervezetekre vonatkozó törvénynek (2011. évi CLXXV. törvény az egyesülési jogról, a 
közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek működéséről és támogatásáról , 
továbbiakban: CTV), valamint a 2014. 03. 15.-től hatályba lépő 2013. évi V. törvény Polgári 
Törvénykönyvnek (továbbiakban: Ptk.) megfelelve (a kogens elemeinek beépítésével, de 
élve a „diszpozítív szabályalkotási elv” adta lehetőségekkel) az Egyesület Alapszabályának 
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módosítása úgy, hogy megfeleljen a közhasznú minősítésnek, és a teljesen új megközelítésű 
polgári jognak is. 

A cél eléréséhez több feltétel egyidejű teljesítése szükséges: 
• az Alapszabály teljes átvizsgálása és CTV követelményeinek való megfelelés (kiemelten 

a közhasznú feltételeknek való megfelelőség auditja).  
• a Ptk. újszerű jogértelmezésének átültetése az Alapszabályba úgy, hogy az Egyesület 

hagyományai a legkevésbé csorbuljanak. 
• a vezető testületekkel szemben támasztott követelmények megfeleltetése úgy, hogy ne 

legyen szükség soron kívüli tisztújítás elrendelésére. 
• a jogi személyiséggel rendelkező szervezeti egységek törvényes elismertetése és önálló, 

saját hatáskörű képviselet biztosítása. 

A cél elérése érdekében a MEE megbízott jogászának, illetve több illetékes szakértő 
bevonásával elkészült az írásban is előterjesztett új Alapszabály tervezet. 

A részletes tájékoztatás után az Egyesületi Elnökség egyetértett a következő Elnökségi 
ülésig elvégzendő feladatokat illetően: 

• Az Elnökség tagjai Március 18-ig véleményezzék a megküldött Alapszabály tervezetet a 
mee@mee.hu e-mailcímre megküldött levelükben. 

• A MEE megbízott jogásza készítsen egy ütemtervet a jogvesztő határidők 
figyelembevételével, kitérve az esetlegesen szükséges átmeneti rendelkezésekre 

• A következő Elnökségi ülésig készüljön el az új Alapszabályhoz hangolt SZMSZ is. 
• Tisztázni kell a felelősségi kérdéseket az önálló jogi személyiségű társaságokat és a 

vezető tisztségviselőket illetően. Felmerült a személyi felelősségvállalás kapcsán egy 
biztosítási alap létrehozása. 

Béres József megköszönte Kovács András rengeteg időt és energiát felemésztő alapos 
munkáját.  

Ötödik napirendi pontként Haddad Richárd a 61. vándorgyűlés előkészítésével 
kapcsolatos feladatok előrehaladásáról számolt be. A Szervező Bizottság egy elfogadott 
feladattervnek megfelelően végzi a munkáját. Megnevezésre kerültek a szekcióvezetők és 
szekció címek, amelyekhez március 21-ig kell előadókat mozgósítani. A Plenáris ülésre 
felkért előadóktól vannak már pozitív visszajelzések. 

Hatodik napirendi pontként Kunyik Sándorné és Nagy János tájékoztatta az Elnökséget a 
MEE VET és a MEE VTT pénzügyi tervéről. A MEE VET 2014 évi terv eredménye -4850 eFt. 
Az eredmény előjele azért mínusz, mert 2014-ben minimális regisztrált villanyszerelő 
képzésre van igény. A háromévente jelentkező nagy létszámú képzések szervezéséből 
felhalmozott eredmények felhasználása történik a köztes években. A MEE VTT 2014 évi terv 
eredménye 1 290 eFt. Szeretnének pályázni a visegrádi alapoknál a soron következő Lumen 
V4 Konferencia szervezése kapcsán. A közvetlen pályázat nehézkes a már ismert 
bejegyzési okok miatt. Megpróbáljuk idén közvetlenül a MEE-ne keresztül a pályázást. 2014-
ben is kiadásra kerül az Évkönyv és a Világítástechnikai füzetek. Megszervezésre kerül a 
LED konferencia és a Közvilágítási ankét.  

Hetedik napirendi pontként Kunyik Sándorné a MEE Közgyűlésének és a VET szakember 
találkozó második napjának esetleges összevont szervezésének lehetőségéről kidolgozott 
koncepciót ismertette. A VET és VTT személyes találkozó keretein belül megállapodott a 
VTT közvilágítási ankétjának és a VET szakember találkozójának egy napon történő 
szervezésének lehetőségéről. Mivel a két rendezvény résztvevői között kicsi az átfedés és a 
szakember találkozón nem lesz világítástechnikát érintő téma a két rendezvény 
megszervezhető egy napon, de a jövőben, ahogy eddig is kerülni kell a MEE-s rendezvények 
egy napra szervezését. Béres József megköszönte Nagy János konstruktív hozzáállását az 
ügy kezeléséhez. A MEE KKGY-vel egy napon, de egymást követően kerülne 
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megrendezésre a MEE VET „lakossági fóruma” 13 órai kezdéssel. A célközönsége a 
társasházak közös képviselői és a lakosság. Tématerületek: Társasházi kötelezettségek 
(kötelező felülvizsgálatok), Közös helységek energia hatékony világítása, Megújuló 
energiaforrások alkalmazása lakóépületeken, Statisztikák villamos káresetekről (MABISZ), 
Elektromos autó (VGKB szakosztály). 

Nyolcadik napirendi pontként Béres József a MEE-Stratégiához kapcsolódó új projektek 
indításáról illetve a már elfogadottak előrehaladásáról adott tájékoztatást. Az előző Elnökségi 
ülésen elhatározás született a „Mentor program” az “Egységes, országos FAM képzések 
koordinációja” és a “Kiállításokon való megjelenés” projektek indításáról. 

Orlay Imre a „Mentor program”-mal kapcsolatban írásban is benyújtott projekt adatlap lényegi 
részeit ismertette. Dönteni kell még a Mentor(ok) személyéről és a projekt költségvetéséről. 
A projekt méretéből kiindulva javasolja két Mentor választását a feladatok megfelelően 
dedikált csoportosítása mellett. A munkacsoport tagjai azon területi szervezetek által delegált 
személyek lesznek, ahol vannak szakiskolák, felsőoktatási intézmények, mivel az iskolákat 
személyesen kell felkeresni. A Titkárság vállalja az adatbázis összeállítását. Ezeken a 
területeken azokat a cégeket is fel kell keresni, akiktől a projekt forrás oldalát várjuk. Béres 
József kiemelte, hogy a projekt célkitűzéseivel nem konkurálunk a cégek HR területével, 
továbbá kifejtette, hogy jó lenne az informatika felé is nyitni a projekten keresztül. Dr. Tóth 
Judit felajánlotta a Mentor programban való közreműködését az Elektrotechnikai 
Múzeumban szerzett tapasztalatai és az ottani kapcsolatai alapján.  

Bánhegyesi Attila az “Egységes, országos FAM képzések koordinációja” projekttel 
kapcsolatban adott tájékoztatót. Az Oktatási Bizottság januári ülésén, valamint a FAM 
Bizottság FAM oktatókkal kibővített februári ülésén tárgyalta a projektet. A FAM képzésekkel 
és a szabályozási környezettel kapcsolatban sok olyan tisztázandó kérdés van, amelyek 
hiányában nem lehet előrelépni az országos FAM képzések koordinációjával kapcsolatban. 
Szó van a vonatkozó rendeletmódosításról is. Kovács András javasolta, hogy a projekt 
előkészítését szűkebb körben kell megvitatni a MEE FAM mubi és az illetékes felelős 
döntéshozók bevonásával.  

Tóth Péterné a MEE “Kiállításokon való megjelenés” projektjével kapcsolatban számolt be a 
kapcsolódó munkáról. Tóth Péterné, Lepp Klára és Dr. Hartmann Bálint elkészítettek egy 
összefoglaló táblát amely tartalmazza azokat a kiállításokat amelyeken a MEE-nek érdemes 
részt venni. A táblázat tartalmazza a kiállítást látogató célcsoportot, a MEE kapcsolódó 
stratégiai üzenetét, a MEE részéről felelős koordinátor és a kiállításon résztvevő személyek 
nevét. Jelezte, hogy egy-egy kiállításánál még tisztázni a kell a személyi kapacitás 
lehetőségeit. Béres József kérte, hogy Tóth Éva a KMB-vel és az Irodával egyeztetve 
véglegesítse a táblát március 21-ig. 

Dr. Hartmann Bálint röviden egészítette ki az írásban is megküldött „MEE Szolgáltatás 
menü” projekt előrehaladásának helyzetét. Elkészült a Stratégia kommunikációs eszközeit 
megalapozó dokumentum. Arra kérte az Elnökség tagjait, hogy 2 héten belül tegyék meg 
észrevételeiket Dr. Hartmann Bálintnak vagy Günthner Attilának megküldött levelükben. Ezt 
követően a munkálatok a MEE honlapjának stratégiához igazításával fognak folytatódni, 
ezért kérte, hogy március 21-ig küldjék meg olyan ötleteiket, javaslataikat, amelyeket a 
honlapunk továbbfejlesztésénél figyelembe kell vennünk. Béres József megerősített a projekt 
és annak jelen állásának fontosságát, mivel tavasszal már ezeket a kommunikációs 
elemeket használnunk kell. 

Javaslat érkezett két új projekt indításával kapcsolatban is: 

“Paks bővítés”. Béres József hangsúlyozta, hogy Paks bővítésével kapcsolatban egy 
komplex szakmai szemléletmód képviseletére van szükség a MEE részéről. Ennek 
érdekében Kovács Andrást javasolja a projekt vezetőnek és fontosnak tartja, hogy a témával 
kapcsolatban minden egyesületi kezdeményezés vele egyeztetve valósuljon meg! A 
Következő Egyesületi Elnökségi ülésre elkészül egy koncepció terv. Az Egyesületi Elnökség 
06/2014 számú határozatával egy tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 
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„Az Elektrotechnika, mint szakma – cikksorozat” Dr. Kádár Péter ismertette az írásban is 
megküldött projekt adatlap lényegi részeit. A cikksorozat elindult. Béres József hozzátette 
fontos, hogy elkészüljön éves szinten 2-3 olyan cikk, amely a lakosság számára is érthető. 
Ez a MEE OET-en megfogalmazott „Öveges professzor az Elektrotechnikában” szellemében 
készülne, tehát nem csak a szakemberekre koncentrálva, hanem a lakosság szélesebb 
rétegei felé közvetítve fontos tudást, információkat, amelyeket a mindennapokban is fel 
tudnak használni az emberek.  Ezeket a KMB-vel együttműködve kell majd elkészíteni és a 
honlapunkon közzétenni. Az Egyesületi Elnökség 07/2014 számú határozatával 
egyhangúan elfogadta a javaslatot. 

Kilencedik napirendi pontként Haddad Richárd operatív ügyekről tartott tájékoztatást. Az 
első téma a Rendezvények Egészségügyi Biztosítása. A Mentésről szóló 5/2006. (II. 7.) EüM 
rendelet nem egyértelműen rendelkezik a rendezvények egészségügyi biztosításáról. Ezért 
az Egyesület keretszerződést kötött egy erre a feladatra szakosodott céggel. Minden, az 
egyesület neve alatt szervezendő 90 főt meghaladó költségtérítéses rendezvényen kötelező 
a gyalogőrség jelenléte. A szervező hatásköre és felelőssége, hogy ezt betartsa. A 
keretszerződés alapján a szolgáltatás elérhető bárki számára. Következő pontban 
tájékoztatta az Elnökséget, hogy az Egyesület csatlakozott a Virtuális Erőmű Programhoz, és 
a Tanácsadó Testületbe és a PR testületbe delegálhat az Egyesület. A Tanácsadó 
Testületbe Haddad Richárdot, a PR testületbe Tóth Éva főszerkesztőt delegálja az 
Egyesület. Harmadik téma az Elektrotechnika folyóirat hirdetés szervezési szabályzat 
módosításának kezdeményezése, amely alapján a hirdetésekhez kapcsolódó 
kedvezményekben a Felelős kiadó és az Irodavezető mellett a Főszerkesztő is önálló 
mérlegelési jogkört kap. A javaslatnak megfelelően a következő Elnökségi ülésre 
előkészítésre kerül az Elektrotechnika folyóirat kiadói ügyrendjének módosítási javaslata. 
Utolsó tájékoztatás a nyugdíjas tagjaink költségtérítéses rendezvények kedvezményes 
látogatásával kapcsolatos volt. Egyéb önálló jövedelemmel nem rendelkező nyugdíjas és 
diák tagjaink az Őket regisztráló szervezeti egységek elnökeinek ajánlásával és igazolásával 
szervezési költség fizetése nélkül, az egyéb igényelt szolgáltatások térítésével vehetnek 
részt a központ által szervezett rendezvényeken. Határidőn túli jelentkezés esetén teljes 
részvételi díjat kell fizetni! A fennmaradó költségeket a regisztráló szervezetek átvállalhatják. 
 
Egyebek: 
- Az EGYESÜLETI TEVÉKENYSÉG II. díj: (Csáki, Liska, Straub, Urbanek, Verebély) 

díjbizottságban a MEE VET részéről Gaál Gábor vett részt korábban. Kérte felmentését 
ezért helyette a MEE VET id. Szedlacsek Ferencet jelöli. Görgey Péter jelezte, hogy 
ugyanebbe a díjbizottságban az EISZ nincs képviseltetve. A szakosztály 
tevékenységéhez legközelebb álló Csáki díj ebbe a díjbizottságba tartozik. Kérte ezért, 
hogy a díjbizottságba tagot delegálhasson Szilágyi András személyében. Az Egyesületi 
Elnökség 08/2014 számú határozatával egyhangúan elfogadta a tagcserét illetve az új 
tag delegálását az EGYESÜLETI TEVÉKENYSÉG II. díjbizottságba.  

 
Budapest, 2014. március 4.  
 
Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

 

Günthner Attila Béres József Haddad Richárd 
Irodavezető Elnök Főtitkár 

 


